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Med anledning av den diskussion som blivit av vår kväll för att lyssna vad uppfödarna vill ha 

tillbaka från AK så gör vi ett omtag och bjuder in alla medlemmar till detta möte.  

Vår första tanke var att vi skulle ha 3 möten för att alla skulle få sin röst hörd vilket vi fått 

kritik för. Men med anledning av det som skett och att vårt syfte hela tiden har varit att lyssna 

så gör vi denna justering - om än i sista stund.  

Detta är inte ett avelsmöte utan ett möte för att få till oss vilka brister som medlemmar har 

uppfattat i sin kommunikation med AK. Vi kommer inte att ha svar på det som kommer till i 

mötet utan vi kommer att anteckna alla åsikter som lyfts.  

Vi vill att mötet hålls så att alla kan komma till tals och begära ordet med handuppräckning. 

Vi vill förstå vad som menas och kommer att be om förklaringar när vi inte har förstått 

frågans underlag och det skall inte tolkas mer än att vi vill kunna arbeta med det vi får till 

oss. Vi kommer efter mötet att sammanfatta det som kommer ut av mötet och redovisa detta 

till alla medlemmar.  

 

Mejl har gått ut till samtliga medlemmar och länken hittar du i det bifogade dokumentet i 

mejlen. 
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